
مسابقات جهانی آلمان آخرین فرصت برای کسب سهمیه المپیک است

آقامیرزایی: امیدوارم بتوانیم قایق ها را در پاریس به آب بیندازیم

فریناز زمانی/ ملی پوشـــان قایقرانی بعد از پشـــت سرگذاشـــتن اردویی 
یک ماهه در آب های بوشـــهر حالا به تهران برگشـــته اند تا تمریناتشـــان 
را مجـــدداً در دریاچه آزادی پیگیری کنند.علی آقامیرزایی از ســـتاره های 
تیم ملی بعد از پشت سرگذاشـــتن مصدومیت دستش به همراه تیم در 
اردوی بوشـــهر حضور داشـــت و حالا به گفته خـــودش تمام هم و غمش 
کســـب ســـهمیه قایق 4 نفـــره 500 متـــر المپیـــک پاریس در مســـابقات 

جهانی آلمان اســـت.
او در گفت و گو با خبرنگار»ایران« از اردوی قایقرانان در بوشـــهر می گوید: 
»اردویی یک ماهه را در بوشـــهر پشـــت ســـر گذاشـــتیم. در هـــر اردویی 
ممکن اســـت کم و کاســـتی هایی وجود داشـــته باشـــد و ما هم ســـالیان 
ســـال با این کمبودها دســـت و پنجه نرم کرده ایم اما خدا را شکر در این 

برگشت تیراندازان تفنگ به اردو
تیراندازان ملـــی پوش تفنگ، بعداز اســـتراحت یک 
هفتـــه ای، دوباره امروز بـــرای ورلد کاپ هنـــد به اردو 

 . گشتند بر
تیرانـــدازان کـــه در اردوی قبلی تا 26 بهمـــن ماه زیر 
نظـــر مریم طالبـــی تمریـــن کردند، یک هفتـــه برای 
اســـتراحت به شهرهایشان برگشـــتند تا سرحال دور 

جدیـــد تمرینات را امروز ازســـربگیرند.
آرمینا صادقیان، نجمـــه خدمتی، فاطمه امینی، الهه 
احمدی، فاطمـــه کرمزاده، ســـاینا تیمـــوری، فاطمه 
کبیـــری، یلـــدا ســـلیمانی، امیرمحمد نکونـــام، پویا 
نوروزیـــان و مهیـــار صداقت 11 تیراندازی هســـتند که 
23 روز در ســـایت تیرانـــدازی مجموعـــه آزادی تهران 

تمریـــن می کنند.
 

 سوادکوهی بستری شد
علی ســـوادکوهی آزادکار کشـــورمان به دلیل مشـــکل 
عفونتی در بیمارســـتان ساری بستری شد. ملی پوش 
دســـته 79 کیلوگـــرم در این خصوص گفـــت: »بدنم 
به دلیل شـــرکت مـــداوم در مســـابقات دچار ضعف 
شـــده و به همین دلیل در بیمارستان بستری شدم. 
پزشـــکان برایم آزمایش های کلی نوشـــته اند و بین دو 
تا ســـه روز باید بســـتری باشـــم. البته مســـأله مهمی 
نیســـت و تلاشم بر این است با شـــروع اردوها دوباره 

در کنار هم تیمی هایم باشـــم.«

فوتبال اروپا

کاپیتان سابق شمشیربازی، سرمربی سابر سوئد شد

عابدینی:اینجامرارویسرشانمیگذارند!

مجتبـــی عابدینـــی کاپیتـــان ســـابق 
شمشـــیربازی ســـابر، بی ســـرو صـــدا 
ســـرمربی تیـــم ملـــی ســـوئد شـــد؛ 
درســـت یکســـال بعداز حضـــورش با 
تیـــم نوجوانـــان و جوانـــان ایـــران در 
قهرمانی آســـیای ازبکستان. عابدینی 
بعدازالمپیک توکیـــو، به خاطر درمان 
کتفـــش در تیـــم ملـــی حاضـــر نشـــد 
و اصـــرار داشـــت خداحافظـــی هـــم 
نکـــرده، اما حـــالا با ایـــن انتخاب باید 
خداحافظی اش را رســـمی دانســـت. 
شمشیرباز ملی پوش سابق ایران، دو 
ماهی اســـت که با ســـوئدی ها قرارداد 

بسته تا ســـابر این کشـــور را جلوببرد: 
»شمشـــیربازی اپـــه ســـوئد قدرتمند 
اســـت و فدراســـیون این کشـــور حالا 
روی اسلحه ســـابر و فلوره هم با مربی 
ایرانـــی و ایتالیایـــی ســـرمایه گذاری 
کرده اســـت. من ســـرمربی اســـلحه 
ســـابر اینجا هســـتم و قرار است سابر 
اینجـــا را راه انـــدازی کنـــم، بـــه همین 
دلیـــل تیم هـــای نوجوانـــان، جوانان 
و بزرگســـالان زیرنظـــرم اســـت. ایـــن 
انتخـــاب، افتخـــار بزرگی بـــرای من و 

ایران اســـت.«
او پیشـــنهادهای زیادی برای مربیگری 
داشـــته: »مـــن عـــلاوه بـــر ســـوئد، از 
ســـنگاپور، هنـــد و ســـه،چهار باشـــگاه 
اروپایـــی هـــم پیشـــنهاد داشـــتم که با 
بررسی بالاخره ســـوئد را انتخاب کردم 
البته ســـال قبل با ترکیه کار کردم و آنها 
هنوز هم دنبـــال من هســـتند. قرارداد 

من 2+2 است و بعداز دوسال من برای 
تمدیـــد و ادامه کار تصمیـــم می گیرم.«
اســـت  معتقـــد  عابدینـــی  مجتبـــی 
ســـوئدی ها او را خوب می شناســـند: 
»اینجـــا مرا بیشـــتر از آنکـــه فکرش را 
بکنید، می شناســـند. حتـــی کارهایی 
که انجـــام داده ام. اصطلاحاً اینجا مرا 
روی سرشان گذاشته اند.هر برنامه ای 
نوشـــته ام، موبـــه مـــو اجرا می شـــود. 
امکانـــات خیلـــی خوبـــی هـــم بـــرای 
شمشیربازی دارد از ســـالن بدنسازی 
مجهز گرفته تا ســـالن شمشـــیربازی. 
فعـــلاً 60 شمشـــیرباز ســـابر رده هـــای 
مختلف زیـــر نظر مـــن کار می کنند.«
 ســـرمربی ایرانی، حالا شمشـــیربازان 
ســـابرپایه ســـوئد را در قهرمانـــی اروپا 
کـــوچ می کند:»مســـابقات نوجوانان 
و جوانـــان اروپا از دیروزشـــروع شـــده 
واولین مســـابقه ای اســـت کـــه من با 

تیـــم ســـوئد شـــرکت کـــرده ام. البته 
ایـــن  بـــرای حضـــور در  اروپایی هـــا 
مســـابقه بایـــد ســـهمیه بگیرنـــد که 
تیم ســـوئد هم از دو مسابقه انتخابی 
2 ســـهمیه زنـــان گرفت و 3 ســـهمیه 

مردان.«
عابدینـــی البتـــه هنـــوز هـــم دلش با 
ایران اســـت: »این انتخـــاب برای من 
خیلی ســـخت بـــود، چرا که دوســـت 
داشـــتم در ایـــران کار کنـــم. من هیچ 
جـــا را بـــه کشـــورم ترجیـــح نمی دهم 
اما با شـــرایطی که پیش آمد، بالاجبار 
به ســـوئد آمدم. 7-6 مـــاه از زمانی که 
ســـوئد پیشـــنهاد داد تا من قبول کنم 
زمـــان برد.من پارســـال ایـــن موقع با 
تیـــم نوجوانـــان و جوانـــان ایـــران در 
قهرمانی آســـیای ازبکستان یک مدال 
نقـــره و برنـــز گرفتـــم و حالا بـــه جای 
اینکه ایران باشـــم، در اروپا هســـتم.« 

دنی آلوز در زندان می ماند

درگذشت اسطوره و رئیس افتخاری رئال

حتی اگر مسی برود، نیمار می ماند

درخواســـت تجدیدنظر دنی آلوز برای آزادی مشـــروط 
و موقت توســـط دادگاه بارسلونا رد شد.

درحالی کـــه حکم پرونـــده تجاوز جنســـی آلـــوز هنوز 
صـــادر نشـــده و دادگاه در حال بررســـی مـــدارک برای 
تصمیم گیـــری نهایـــی اســـت، ایـــن بازیکـــن برزیلـــی 
بخاطـــر اتهامـــات وارد شـــده به حبس موقـــت بدون 
وثیقه محکوم شـــده اســـت و تا زمان صدور حکم باید 
در زنـــدان بمانـــد. یکـــی از دلایل مهم بازداشـــت دنی 
آلـــوز احتمـــال بالای فـــرار او بـــا توجه بـــه تمکن مالی 
این بازیکن اســـت. اســـپانیا و برزیل قرارداد اســـترداد 
مجرمان نـــدارد، بنابراین بازداشـــت دنی آلـــوز از روی 

احتیاط اســـت.

آمانســـیو آمارو اســـطوره و رئیس افتخاری باشگاه رئال 
مادرید درگذشت.

آمانسیو که در ســـال 1939 در لاکرونیا به دنیا آمد بعد 
از درخشـــش در تیم دپورتیوولاکرونیا در سال 1962 به 

تیم رئال مادرید پیوست.
او بین ســـال های 1962 تا 1976 در ترکیب رئال مادرید 
قـــرار داشـــت و در این مـــدت 6 جام اروپایـــی، 9 جام 

لالیـــگا و 3 جام حذفی اســـپانیا را فتح کرد.
آمانســـیو از ســـال ۲۰۲۲ و بعد از درگذشت پاکو خنتو، 
به عنوان رئیس افتخاری باشـــگاه رئال انتخاب شـــد.

در بیانیه باشـــگاه رئال برای درگذشـــت او آمده است: 
»باشـــگاه رئال مادرید، رئیس و هیأت مدیره باشـــگاه 
تأسف شـــان را از درگذشـــت آمانســـیو آمـــارو، رئیس 
افتخـــاری باشـــگاه و یکـــی از بزرگترین اســـطوره های 

باشـــگاه و دنیـــای فوتبال اعـــلام می کند.«

نیمـــار، ســـتاره برزیلـــی پاری ســـن ژرمـــن قصـــد دارد 
همچنـــان بـــه حضـــورش در این تیـــم ادامـــه بدهد و 

تصمیمـــی بـــرای جدایـــی از این باشـــگاه نـــدارد.
این روزها شـــایعات بســـیاری پیرامون جدایی مســـی 
از پاری ســـن ژرمن بعـــد از اتمام قـــراردادش به گوش 

. سد می ر
در حالی کـــه عده زیادی معتقدنـــد در صورت جدایی 
مســـی، نیمار هم بـــه حضور خـــود در این تیـــم پایان 
می دهـــد امـــا حـــالا روزنامه فرانســـوی اکیـــپ مدعی 
شـــده اســـت با وجود اینکه جدایی مســـی از پی اس 
جـــی بســـیار محتمـــل به نظـــر می رســـد، این ســـتاره 
برزیلی قصـــد دارد همچنان به حضـــورش در پارک دو 

پرنس ادامـــه دهد.

مصاحبه

مهری رنجبر
روزنامه نگار

این انتخاب 
برای من 

خیلی سخت 
بود، چرا 

که دوست 
داشتم در 

ایران کار 
کنم. من 

هیچ جا را 
به کشورم 

ترجیح 
نمی دهم

با کمک 
پزشک تیم 
50 درصد از 

مصدومیت 
دستم 

بهبود پیدا 
کرده و 

احتمالاً تا 
اردیبهشت 

80 تا 90 
درصد 

برطرف 
خواهد شد

اکثر اعضای 
تیم بالای 3۰ 

سال سن 
دارند اما هیچ 

شغلی نداشته و 
متأسفانه درآمد 

خوبی هم از 
هاکی ندارند.

قراردادهای 
لیگ هاکی 

خنده دار است 
و سقف درآمد 

لیگ 3۰ میلیون 
تومان است
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 پریســـا غفـــاری /دیـــروز در خبـــری 
اعـــلام شـــد زهـــرا پورامین تـــا زمان 
ن  ا به عنـــو بـــات  نتخا ا ی  ر گـــزا بر
سرپرســـت نایـــب رئیســـی معرفی 
شده اســـت. با این حال پورامین در 
مصاحبه ای این انتصـــاب را تکذیب 
کرد. پیگیری ها مشـــخص کرد که ظاهراً مســـئولان صحبت هایی در این رابطه 
انجـــام داده اند اما ظـــرف روزهای آینده تکلیف این موضوع روشـــن می شـــود.
حســـین مقامی، سرپرســـت دبیری فدراســـیون وزنه بـــرداری در این خصوص 
می گویـــد: »از خانـــم پورامین درخواســـت کردیم تـــا زمـــان انتخابات زحمت 
سرپرســـتی نایب رئیسی را بکشد و پس از پایان انتخابات تعیین تکلیف شود. 
بالاخره مسابقات قهرمانی کشـــور در بخش بانوان در اهواز را پیش رو داریم.«
او درادامه تأکید می کند: »امروز نشســـتی با ســـجاد انوشـــیروانی سرپرســـت 
فدراســـیون دارم تـــا یک صحبت کلـــی بین طرفیـــن رد و بدل شـــود. منطقی 
نیســـت در فاصله دو هفته تا انتخابات تغییری در بدنـــه بخش بانوان صورت 
بگیرد.«سرپرســـت دبیـــری فدراســـیون همچنیـــن از عدم اعـــلام نهادهای 
مربوطـــه جهت اســـتعلام کاندیداهـــای انتخاباتی خبـــر داد: »از میـــان چهار 
کاندیـــدا، دو نفر به نام های ســـجاد انوشـــیروانی و ایوب بهتاج صلاحیتشـــان 
از ســـوی وزارت ورزش مـــورد تأیید قرار گرفـــت ولی نهادهـــای امنیتی تاکنون 
پاســـخ خـــود را اعـــلام نکرده انـــد. امـــا انتخابـــات در تاریـــخ تعیین شـــده ۱۵ 

اســـفندماه برگزارمی شود.«
مقامی در ادامه به انجام برنامه های تدوین شـــده در تقویم فدراســـیون اشاره 
کـــرد: »تمامـــی برنامه های تدوین شـــده تقویم در بخش های مـــردان و زنان را 
انجـــام دادیم و تنها دو برنامه باقـــی مانده که مربوط بـــه وزنه برداری قهرمانی 

مردان و زنان ایران اســـت و هفتـــه آینده در اهواز و ایلام برگزار می شـــود.«
او از تعویـــق زمـــان برگـــزاری اردوی مشـــترک تیم هـــای ملـــی جوانـــان ایران، 
ازبکســـتان، اردن و عمـــان در اســـفند مـــاه هـــم خبـــر می دهد:  »بـــا توجه به 
تعمیـــرات کمـــپ تیم هـــای ملی، زمـــان برگـــزاری ایـــن اردو به تعویـــق افتاد. 
اما طبـــق برنامـــه، تعمیـــرات کمپ اواســـط فروردین مـــاه به پایان می رســـد 
و ســـپس نســـبت به برگزاری ایـــن اردو اقـــدام خواهیم کرد.«اما فدراســـیون 
هنـــوز ســـرمربیان تیم های خـــود را معرفی نکرده اســـت. مقامـــی در این باره 
می گوید:» صحبت های اولیه برای ســـرمربیگری جوانان با نواب نصیرشـــلال 
انجام شـــده و توافق هایی نیز صورت گرفته اســـت. انتخاب سرمربی تیم ملی 
هم به پس از انتخابات موکول شـــد. لیســـت ۲۰ نفره تیم ملی را برای شـــرکت 
در رقابت هـــای آســـیایی کره جنوبی به کنفدراســـیون آســـیا ارســـال کردیم.«

پورامین دوهفته  نایب رئیس بانوان وزنه برداری شد

مقامی: لیست 20 نفره تیم ملی را به آسیا دادیم

هندبالی های ســـاحلی بـــاز، با پایان اردوی بندرعباس شـــال و کلاه کردند تا 
از امروز روی ماســـه های جزیره کیش، جدی تر برای  تکرار قهرمانی آســـیا، 
آماده شـــوند. تیم ملی 7 روزی در کیش تمرین می کند و بعد اســـتراحت و 
ریکاوری دارد  و، 14یا 15  اســـفندماه راهی اندونزی می شـــود تا از نوزدهم به 
مصاف رقبایش برود.البته تیم ملی با ترکیب زیر 20 ســـال در قهرمانی آسیا 
حاضر می شـــود.این بار قرعه، کار ســـاحلی بازان هندبال را ســـخت کرده، 
چـــرا که قطر بـــا تیمی چند ملیتـــی که نایب قهرمـــان دوره قبل اســـت، در 
گروه ایـــران قراردارد. گروهی که صدای مهدی قشـــقایی راد ســـرمربی تیم 
ملـــی را هم درآورده اســـت:» قرعه کشـــی رقابت ها اشـــتباه اســـت. چرا که 
همیشـــه تیـــم قهرمان و نایـــب قهرمان دوره قبل ســـرگروه می شـــدند و با 
پایان قرعه کشـــی تیم میزبـــان گروهش را انتخاب می کـــرد، اما این بار دو 
تیـــم ایران و قطر چند ملیتی را در یک گروه گذاشـــته اند و اندونزی میزبان 
هم ســـرگروه B شـــده اســـت. البته برای ما کـــه قهرمانی را مـــی خواهیم، 
فرقی نمـــی کند با چـــه تیمی حریف هســـتیم، حتی قطری که مـــدال نقره 
بازیهای ســـاحلی جهانـــی را دارد. به هر حـــال همه تلاش ما بـــرای دفاع از 

قهرمانی دوره قبل اســـت.«
اوبـــا اینکه مـــی داند رقابـــت با آســـیایی ها با تیم جوان ریســـک اســـت اما 
پایش ایستاده:»درســـت اســـت شـــاید جوانی بازیکنانم در قهرمانی آســـیا  
مشـــکل ســـاز شـــود اما بچه های ما هم خیلی بـــی تجربه نیســـتند، آنها با 
دوســـال و نیـــم تمریـــن در اردو به پختگی رســـیده اند . من مـــی دانم کار با 
جوانـــان بهایـــی دارد  امـــا ریســـک آن را قبول مـــی کنم و گردن مـــی گیرم. 
ما می خواهیم ســـهمیه قهرمانی جهـــان را بگیریم و تیـــم را آرام،آرام برای 

المپیـــک 2028 لس آنجلـــس آماده کنیم تا اولین مدال خوشـــرنگ 
تیمی المپیک را برای ایران بگیریـــم. البته تیم چهارماه بعد هم 

در بازیهای ســـاحلی قهرمانی 
جهان شـــرکت می کند.«

یـــن  ا لبتـــه  ا د  ا ر یی  قشـــقا
روزهـــا دغدغـــه مصدومیـــت 

بازیکنانش را هم دارد:»متأسفانه 
خاطـــر  بـــه  تیـــم  اصلـــی  چهاربازیکـــن 

مصدومیـــت تمرین نمی کنند. پارســـا دهقـــان و علیرضا 
ســـعیدی  به خاطر همزمانی بازیهای لیگ هندبال سالنی 
مصـــدوم شـــدند  که نمـــی توانند همـــراه تیم باشـــند و دو 
بازیکـــن دیگر هم مصدوم هســـتند که در تلاش هســـتیم 
با ریکاوری و فیزیوتراپی آنها را به قهرمانی آســـیا برسانیم.«

بیم و امید هندبال ساحلی جوان در مسابقات قهرمانی آسیا

قشقایی راد: پای ریسکم می ایستم

 فائزه زمانـــی / رضا نـــوروززاده بهترین 
گلـــزن هاکـــی داخل ســـالن آســـیا که 
اخیـــراً به همراه تیم ملـــی برای دومین 
بـــار روی ســـکو ســـوم جهان ایســـتاد، 
حالا در اعتراض به 17 ســـال بی مهری 
قیـــد تیـــم ملـــی را زد تـــا هاکـــی داخل 

ســـالن بهتریـــن گلزن آســـیا را در ترکیب خود نداشـــته باشـــد.
او در گفـــت و گـــو بـــا خبرنـــگار » ایـــران« دلیـــل خداحافظـــی از تیـــم ملـــی را 
بی مهری هـــا بـــه این رشـــته می داند:»متأســـفانه بخاطر شـــرایط نامناســـب و 
اذیت ها  تصمیم به خداحافظی از تیم ملی گرفتم.نه تنها فدراســـیون شـــرایط 
خوبـــی نـــدارد و حمایت نمی کنـــد بلکه بعد از تکرار مقام ســـومی مســـابقات 

جهانـــی، اســـتقبال در خوری از تیم نشـــد .
ســـفیر ایـــران در آفریقای جنوبـــی به اعضـــای تیم  مبلغـــی پـــاداش داد اما در 
فـــرودگاه فقـــط یـــک نفـــر از وزارت ورزش به اســـتقبال ما آمد و هیچ پاداشـــی 

دریافـــت نکردیم.
مدال گرفتن رشـــته های تیمی در مســـابقات جهانی کاری ســـخت است و فکر 
مـــی کنم رشـــته هـــای محـــدودی در ایـــران موفق به کســـب مدال مســـابقات 
جهانی شـــده اند.ما دو دوره ســـوم جهان شـــدیم اما این مدال ها دیده نشـــد 
و هیـــچ حمایتـــی از ما صورت نگرفت.من 17 ســـال اســـت که عضـــو تیم ملی 
هاکی هســـتم و در این 17 ســـال فقط بی مهری دیدم.اکثـــر اعضای تیم بالای 
30 ســـال ســـن دارند اما هیچ شغلی نداشـــته و متأســـفانه درآمد خوبی هم از 
هاکـــی ندارند.قراردادهـــای لیـــگ هاکی خنده دار اســـت و ســـقف درآمد لیگ 

30 میلیون تومان اســـت.«
نـــوروززاده  از عـــدم اســـتخدام بخاطـــر قوانیـــن وزارت ورزش مـــی گوید:»من 
4-3 ســـال پیش بعد از کســـب مقام ســـومی مســـابقات 2018 قهرمانی جهان 
پیگیر اســـتخدامم شـــدم اما آن زمان به مـــن گفتند طبق نامـــه وزارت ورزش، 
ملی پوشـــان هاکـــی شـــامل اســـتخدام نمی شـــوند و مـــن را ســـر دواندند.به 
مســـئولان و رده های بالا هم دسترســـی نداشـــتیم که بتوانیـــم درد دل کنیم و 

صحبت هایمـــان را به گوششـــان برســـانیم.«
از آســـیا فراتـــر  ایـــران  ملـــی پـــوش هاکـــی معتقـــد اســـت ســـطح هاکـــی 
است:»مســـابقات این دوره ســـطح بســـیار خوبی داشـــت و بســـختی و باتوجه 
بـــه تجربه 4-3 دوره مســـابقات جهانی  در آفریقای جنوبی توانســـتیم به مدال 
برســـیم.از آســـیا فقط تیم ما و قزاقستان در این مســـابقات حضور داشتند که 
قزاقســـتان رتبه دهـــم را در این مســـابقات به دســـت آورد.مـــی خواهم بگویم 

ســـطح هاکی ایران از آســـیا فراتر اســـت.«

خداحافظی اعتراض آمیز بهترین گلزن هاکی آسیا

نوروززاده: نه شغل داریم نه درآمد!

ســـیدحمید ســـجادی در دیدار با پیشکســـوتان تنیس روی میز گفت: قهرمانان این رشته 
قابل احترام هســـتند. خوشبختانه فدراسیون، فدراســـیون یکدستی است که با مدیریت 
شایســـته ای کـــه در آن صـــورت گرفته شـــاهد اتفاقات خوب و چشـــمگیری در این رشـــته 
بوده ایم. در ضمن بهترین قهرمانان رشـــته تنیس روی میز در دنیا از قاره آســـیا هســـتند و 
همین مســـأله کار را برای ملی پوشـــان ما ســـخت تر می کند. کشـــورهای چین، ژاپن و کره 
جنوبی سه کشـــور قدرتمند آسیا در حوزه ورزش هســـتند که همواره در بازی های آسیایی 

و المپیک ها پرمدال ظاهر می شـــوند. 

 سجادی:  بهترین های تنیس روی میز
 آسیایی هستند

میثم میرزایی، ملی پوش بسکتبال کشورمان در جریان تمرینات 
تیم ملی آســـیب دید. در حال حاضر شـــاگردان سعید ارمغانی یک 
هفته ای اســـت در ژاپن اردو زده اند و در  تمرینـــات روز قبل میرزایی 
به دلیل برخورد شـــدید توپ از ناحیه چشـــم دچار آســـیب دیدگی شد، به طوری 
که از ادامه تمرین بازماند و در نهایت برای بررســـی وضعیتش توســـط پزشـــک متخصص 
راهی بیمارســـتان شـــد. تیم ملی، فردا در پنجره ششـــم انتخابی جام جهانی مقابل ژاپن 

مســـابقه دارد و باید دید ملی پوش کشـــورمان به بازی می رســـد یا نه!

میرزایی مسابقه مقابل 
ژاپن را از دست می دهد؟

واکنش دبیر فدراسیون والیبال به سقوط دو تیم به لیگ یک

تقوی: فدراسیون مماشات نمی کند

میـــلاد تقـــوی ، دبیـــر والیبـــال معتقـــد اســـت 
فدراسیون در قبال  امتناع دو تیم شهرداری گنبد 
و ارومیـــه از بازی در پلی اوت بـــه میزبانی  تهران و 
ســـقوط آنها بـــه لیگ یک بـــه راحتـــی نمی گذرد. 
او مـــی گوید:»فدراســـیون در قبـــال ایـــن رفتار دو 
باشـــگاه ارومیـــه و گنبد، مماشـــات نمی کنـــد. اما 
فعلاً به خاطر برگـــزاری بازی های پلی آف در مقطع 
حساســـی قرار دارد. اما نکته مهم  ســـقوط گنبد و 
ارومیه، دو شـــهروالیبال خیزاز لیگ برتراســـت که  
اگر بی ســـابقه نباشـــد، کم ســـابقه اســـت. خیلی 
بد اســـت که گنبد و ارومیه تیم ندارنـــد.«او برنامه 
ســـازمان لیگ را بـــرای همه باشـــگاه ها لازم الاجرا 
مـــی داند:» طبـــق بنـــد 4-3 مـــاده 2و 4 آیین نامه 
مســـابقات برنامه های اعلام شده ســـازمان لیگ 

اردو شـــرایط خوبی مهیا بود و تمرینات خوبی را پشـــت ســـر گذاشتیم.

حالا از بوشـــهر برگشته ایم و منتظر شروع اردو در دریاچه آزادی هستیم.
آلودگی و ســـرمای هوای تهران اجازه تمرین نمی داد و به همین دلیل در 
بوشهر اردو زدیم. از طرفی دیگر در بوشهر محدودیت مسافت نداشتیم 
و بـــه راحتی 5 تـــا 10 کیلومتـــر پـــارو می زدیم.«آقامیرزایی حـــالا به گفته 
خـــودش مصدومیت دســـتش رو به بهبودی اســـت: »با کمک پزشـــک 
تیـــم 50 درصد از مصدومیت دســـتم بهبـــود پیدا کرده اســـت و احتمالاً 
تا اردیبهشـــت 80 تـــا 90 درصد برطرف خواهد شـــد. هنـــوز نمی توانم به 
راحتی دســـتم را مشـــت کنـــم و در پارو زدن مشـــکل دارم امـــا در اردوی 
بوشـــهر بدون فشـــار زیاد پارو مـــی زدم و حتی در قایق هـــای گروهی هم 
کنار بقیه قایقرانان حضور داشـــتم. حالا با توجـــه به تجربه و کمک های 
ســـرمربی تیم امیدوارم که خیلی زود مصدومیتم کامل برطرف شـــود.«
قایقـــران تیم ملی حالا روی گرفتن ســـهمیه قایق گروهی در مســـابقات 
جهانی آلمان تمرکز کرده اســـت: »ســـال آینده ســـال پرترافیکی داریم. 
مســـابقات جهانـــی آلمان تنهـــا فرصت ما بـــرای ســـهمیه المپیک قایق 
4 نفره 500 متر اســـت.تمام تمرکزمان را روی این مســـابقات گذاشته ایم، 
کار ســـختی داریم و برای گرفتن ســـهمیه باید بهترین قایق آسیا شویم. 
مهم تر از این مســـابقات بازی های آســـیایی هانگژو است که صد در صد 
در مـــواد مختلف بـــرای طلا ســـرخط مســـابقات می رویم.امیـــدوارم با 
تمرینات و حضور یک ســـاله پدرو ســـرمربی برزیلی مان نتیجه خوبی در 
مســـابقات جهانی بگیریـــم.او جزئیات فنی زیـــادی را در این مدت به ما 
آموزش داده و حالا امیدوارم با دانش و تجربه او در مســـیر کسب سهمیه 
هم به خوبی عمل کـــرده و در پاریس قایق هایمـــان را به آب بیندازیم.«

برای همه باشـــگاه ها لازم الاجراســـت. حالا که دو 
باشـــگاه شـــهرداری گنبد و ارومیه از بـــازی در پلی 
اوت امتناع کرده اند، منطقی اســـت که باید درباره 
آنها تصمیم گیری شود.«دبیر فدراسیون والیبال، 
اما معتقد اســـت نمی تواند درباره برگزاری یا عدم 
برگـــزاری کمیته انضباطی صحبـــت کند:» حالا که 
بـــا هـــم صحبت مـــی کنیـــم ، مـــن نمـــی توانم به 
عنـــوان عضو کمیتـــه انضباطی حرفـــی بزنم. حتی 
اگر قرار بـــه احضار به کمیته انضباطی باشـــد باید 
اول مسأله بررســـی شـــود و بعد درباره آن تصمیم 

بگیریم.«
میلاد تقـــوی رفتار دو تیـــم ارومیه و گنبـــد را مایه 
تأســـف می داند:» ما رفتار آنها را تأیید نمی کنیم. 
البتـــه تأســـف بارتر آن اســـت که دو تیم بـــرای دو 
منطقـــه والیبال خیز ایران هســـتند . مـــا امیدوار 
غ از هـــر نتیجـــه ای ،در پلی اوت  بودیـــم آنها فـــار
حاضر شـــوند، اما غیبت دو تیم خیلی خوشـــایند 
اهالـــی والیبـــال نبود. بـــه هر حال ســـازمان لیگ 
تصمیمش بـــرای پلـــی اوت را به همه باشـــگاه ها 
اطـــلاع داده بـــود و منطقی بود شـــهرداری ارومیه 
و گنبـــد هـــم بـــه جـــای امتنـــاع از بـــازی حاضـــر 
می شـــدند و اگـــر اعتراضـــی هـــم بـــود از مجاری 

قانونـــی پیگیـــری می کردند.«


